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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "A mesztegnyői kerékpárút nyomában" 

Két  éve  hirdeti  a  Mesztegnyőn  közlekedők  számára  egy  tábla,  hogy  errefelé  kerékpárút  fog
kanyarogni. Az erre benyújtott pályázat ugyanis - mintegy 500 millió forintos - támogatást kapott.

A választások előtt  Móring  József  Attila  képviselőtársam a  mesztegnyői  kisvasútnál  a  környék
polgármesterei előtt jelentette be, hogy a beruházás rövidesen elkezdődik. Úgy fogalmazott, ennek
„nagyon komoly és többszintű üzenete van”, hiszen „nemcsak a kerékpárral munkába járó emberek
közlekedését könnyítjük meg, hanem a Balaton attrakcióit is növeljük.”

A jó hírt a térségben élők nagy örömmel fogadták, hiszen a projekt - a turisztikai jelentősége mellett
-  a  közlekedésbiztonságot  is  javítaná  a  kerékpárral  közlekedők  számára  a  túlterhelt,
balesetveszélyes és leromlott állapotú 68-as főút alternatívájaként. De csalódniuk kellett.

A  sajtóban  megjelent  nyilatkozatok  alapján  ezt  a  Balatoni  Bringakörúttal  összekapcsolódó
bicikliutat már lassan egy éve használatba kellett volna adni, de még egy kapavágás sem történt. A
közbeszerzési  eljárást  eredménytelennek minősítették,  tekintettel  arra,  hogy a rendelkezésre álló
anyagi fedezet összege nem elegendő a szerződések megkötéséhez.

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat:

Miért nem lehet ma Magyarországon 2 év alatt egy, a Marcali kistérség fejlődését alapvetően
meghatározó beruházást megvalósítani, ekkora politikai támogatás ellenére sem?

Mikor lesz lehetőségük az itt élőknek arra, hogy a 68-as főút helyett biztonságos körülmények
között tudjanak kerékpárral közlekedni?

Várom érdemi válaszát!


